



## REFERAT STYREMØTE 3, 15 april 2018

**Sted:** Park Inn Oslo Airport kl 10.30 – 17.00.

**Tilstede:** Hilde Næss, Tryggve Duun, Børge Aadland, Arne Grostad, Jarleif Amdal, Tiril Tøien. Aasta Fjærli Rønning Tor Steinar Herikstad. Fra kl 13,30. Fredrik Kvist Gyllensten

**Forfall:** Katarina S. Hoff

**Referent:** Arne Grostad

### 1. Gjennomgåelse av referat fra styremøte 2-2018. Godkjent pr. e-post.

Sak nr	Saker – tema	Ansvar:
Sak 1/18	<b>Økonomi 2018</b> Regnskap - budsjett. Orientering: NVF vil få overført kr 50 000,- fra EM 2016 AS. Midlene er bundet til en evt VM-søknad senere. Ytterligere gjennomgang av budsjettet vil skje ved halvårsrevideringen ved neste styremøte.	Styret ØU
Sak 2/17	<b>Strategiplanen 2016 - 2024, videreføring.</b> <u>Definere tiltak på bakgrunn av strategipunktene.</u> <u>Vurdering – justering av strategiplan, har den i tilstrekkelig grad implementert NIFs utviklingsplaner?</u>  Viktig områder iht IPD: Barneidrett, under utarbeidelse, status - handlingsplan  Ungdomsidrett, status - handlingsplan  Voksenidrett, status - Artikkel fra Tiril Tøien, inspirere voksne til å bli værende i klubben, evt få voksne til å oppsøke klubb fremfor å melde seg inn på et treningssenter. Ses i sammenheng med å rekruttere og beholde ledere og trenere.  Funksjonshemming, status  En rask gjennomgang, arbeidene med dette fortsetter.	Styret
Sak 6/17	<b>Antidoping policy</b> Orientering: Presidenten orienterte fra møtet med ADNO ved Linda Olsen onsdag 11. april. Tema for møtet var først og fremst gjennomgang av ny handlingsplan for 2018-2020. ADNO hadde noen innspill, og de ble	ADU President



	<p>gjennomgått på styremøtet. Arbeidet nært slutført Et nytt punkt som er blitt gjort oppmerksom på er lagt til forslag Ting 2019.</p> <p><b>Rent Særforbund</b> Orientering: Sees i sammenheng med orientering fra møtet med ADNO.</p> <p><b>Ren utøver</b> Orientering: GS orienterte. God oppfølging fra klubbene i denne forbindelse.</p> <p><b>Whereabout</b> Orientering: SS orienterte. God oppfølging. ADNO foreleser ved neste LL samling</p> <p><b>Antidoping kontrakt</b> Orientering: SS orienterte. God oppfølging.</p>	
Sak 13/17	<p><b>Rutiner for styret:</b> Status i arbeidene i utvalgene:</p> <p><b>Arbeidsutvalg (AU)</b> Leder: President Hilde Næss Visepresident: Tryggve Duun Styremedlem: Børge Aadland</p> <p><b>Antidoping utvalg(ADU)</b> Leder Hilde Næss Medlem: Ingvild Pettersen-Ervik Medlem: Katarina Hoff</p> <p><b>Utdanningsutvalg (UU)</b> Trenerløypeansvarlig: Jan Egil Trøan, Nordenfjeldske VR– leder Dommerkursansvarlig: Eirik Mølmshaug, Østlandet VR</p> <p>Barne- og ungdomsansvarlig: Lars Espedal, Sør-Vestlandet VR</p> <p>Sekretær og klubb utviklingsansvarlig utdanningskonsulent Tiril Tøien</p> <p>Orientering fra UU ved Tiril Tøien: Utdanningskonsulenten presenterte oversikt over klubbenes innspill i forbindelse med utviklingsseminaret</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret kom frem til følgende prioritering:<ol style="list-style-type: none"><li>1. Barn og unge - etterutdanningsmodul rettet mot Trener I</li><li>2. Rekrutteringstiltak i tråd med Post III-kriterier.</li><li>3. Laglederkurs</li></ol></li></ul> <p>Styret ønsker en konkret skisse fra Utdanningsutvalget i forbindelse med utarbeidelsen av utviklingsmodell for NVF</p>	



	<p>Arbeidsgruppe trenerkursutviklere: Fredrik Kvist Gyllensten Ronny Fevåg Ingvild Pettersen-Ervik</p> <p><b>Teknisk utvalg (TU)</b> Leder Tryggve Duun Medlem Rebecca Tiffin Medlem Tor Steinar Herikstad</p> <p>Andre ressurspersoner: Nicolai Roness</p> <p>Orientering: De nye dommerkursinstruktørene har avholdt flere kurs etter at de ble godkjent som instruktører. Det reviderte kurset fungerer bra.</p> <p>Nye vektclasser kommer og nye krav skal lages både ift internasjonal representasjon (sportsutvalget) og nasjonale krav til merker, kvalifisering til deltakelse i de forskjellige NM(Teknisk utvalg).</p> <p><b>Sportsutvalg (SU)</b> Leder Børge Aadland NVFs Styret, Sør Vestlandet VR Regionrepresentanter: Medlem Johan Thonerud, Østlandet VR Medlem Kristin Solbakken, Nordenfjeldske VR Medlem Yngve Apneseth, Nord Vestlandet VR Sekretær: sportssjef Jarleif Amdal</p> <p>Evaluering av SUs arbeid i 2017. Sportssjef orienterte om arbeidet i utvalget. En liten evaluering av utvalget tilsier at, i likhet med de andre utvalgene, det er avgjørende at alle er aktive og bidrar til at de fungerer som den ressursen og kapasiteten de er tenkt å være.</p> <p>SU har vært veldig aktive i 2017 og alt i alt gjort en god jobb med utarbeidelse av ulike planer og retningsdokument. Bla arbeidet med:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• kvalifiseringskrav og perioder,</li><li>• prosjektbeskrivelse for LL-prosjektet,</li><li>• oppgaveportefølje for regiontrenere</li><li>• føringer rundt uttak av rekruttlag.</li></ul> <p><b>Økonomiutvalg (ØU)</b> Leder Katarina Hoff Medlem Fredrik Kvist Gyllensten</p> <p><b>Styrets representant ift Olympiatoppen:</b> Styremedlem Børge Aadland.</p>	
--	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--



	<p><b>Anleggsutvalg (AL):</b> Leder Katarina Hoff Medlem Jostein Frøyd Medlem Eskil Forås</p> <p><b>Hedersmerkeutvalget (HU)</b> Jan Nystrøm Johan Thonerud</p> <p>Spørsmål vedr æresmedlem: Utforming av et fysisk bevis som kan henges på jakkeslaget. En pin, sløyfe etc.</p> <p>Vedtak: Hedersmerkeutvalget tilskrives og bes komme med forslag.</p>	
Sak 14/17	<p><b>Utdanning av internasjonale dommere</b> Orientering: Videre plan – behov for TO dommere.</p> <p>Vedtak: Forslag om at de naturlige arbeidsområdene til ulike utvalg blir en del av sak 13/17, og at denne saken avsluttes.</p>	
Sak 3/18	<p><b>Aktive idrett 2018.</b> Orientering fra sportsjef.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sportssjef gjorde rede for arbeidet med landslaget og aktuelle samlinger, samt informasjon om evt invitasjon av andre ved enkelte samlinger. Her er det et samarbeid med regiontrenerne.</li><li>• Årets EM i Bucuresti og den norske innsatsen, Romania ble omtalt i positive ordelag.</li><li>• Under mesterskapet ble det benyttet et nytt representasjonstøy som i utgangspunktet er for senior. De gamle er forbeholdt junior og ungdom.</li><li>• Kvalifisering til andre internasjonale mesterskap: En utfordring å få norske utøvere kvalifisert til alle internasjonale mesterskap i 2018.</li></ul>	SS
Sak 6/18	<p><b>Trenerutdanning</b> Videre arbeide Trener III</p> <p>Vedtak: Forslag om at de naturlige arbeidsområdene til ulike utvalg blir en del av sak 13/17, og at denne saken avsluttes.</p>	UK UU
Sak 7/18	<p><b>Regioner</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Regnskap 2017.</li><li>• Tildeling i 2018 ift kulepunkt 1.</li></ul> <p>Vedtak: NVFs utdanningskonsulent har arbeidet med regnskapsavslutningen for 2017 og utbetalingen for 2018 ift denne. Spørsmål ifra noen</p>	UK, President



	regioner har blitt behandlet og tilskrevet. Behandlingen av regionregnskapene er avsluttet.	
Sak 17/17	<b>Opplæring på websiden og retningslinjer for journalistikk</b> Flere må ha tilgang, sportssjef og utdanningskonsulent.  Vedtak: Møte ved Scandic Hell 6 mai 2018.	Tryggve
Sak 23/18	<b>NVF 75 års jubileum 2021.</b>  Vedtak: Styret takker ja til tilbudet fra Per Marstad om å utarbeid en jubileumsbok. Det ble besluttet at det skal opprettes en redaksjonskomite, som samarbeider med Per Marstad. Representanter fra de forskjellige regionene bør være representert. Arbeidet med navn i komiteen fortsetter.	Styret Gen sek
Sak 24/18	<b>Tinget 2018:</b> Avsluttes	
Sak 25/18	<b>GENERAL DATA PROTECTION REGULATION (GDPR).</b> I 2018 innføres ny personvernlovgivning i Norge og Europa. Trer i kraft 25. mai. Orientering: Gen sek var i møte fredag 13 april med NIF IT v/Ketil Bakke for å få nærmere informasjon om temaet. Etter møtet ble det besluttet at NVF skal gjøre en GAP-analyse, samt at GS gjennomfører et elektronisk kurs eller test. Målet er bevisstgjøring ifm temaet personvern. NVF ble også vurdert til å ligge godt an, all den tid vi er et lite særforbund med god oversikt.	Gen sek
Sak 26/18	Norske mestereskaper, arrangører: Styret vurderte det slik at deltakelse ifm NM-uka 2019 er for sent å vurdere. Av hensyn til våre egne arrangører må vi ta en beslutning ifm tildeling av NM senior allerede nå. Styret skal heller ta initiativet til et møte med NIF og NRK mtp deltakelse i 2020. Generalsekretær og president vil også reise til Stavanger i NM-uka i 2018 for en befaring.  Vedtak: <b>Tildeling av norgesmesterskapet for ungdom 2018:</b> Vigrestad IK, 3 november. Vigrestadhallen.  <u>Norgesmesterskapet for lag 16,17 november.</u> velges senere.  <b>Tildeling av norske mesterskap 2019:</b> <u>Norgesmesterskapet for senior 23,24,25 mars:</u> Larvik AK, Stavernhallen.	Styret Gen sek



	<p><u>Norgesmesterskapet for junior: 27 april:</u> AK Bjørgvin, Bergenshallen.</p> <p><u>Norgesmesterskapet for veteraner: 25 mai:</u> velges senere</p> <p><u>Norgesmesterskapet i 5 kamp: 28, 29 september:</u> Breimsbygda IL, Byrkjelo.</p> <p><u>Norgesmesterskapet for ungdom: 2 november:</u> Tambarskjelvar IL, Naustdallhallen.</p> <p><u>Norgesmesterskapet for lag 19,20 november:</u> velges senere.</p> <p><u>Nordisk mesterskap for senior:</u> Generalsekretær går videre med denne, og styret utsetter avgjørelsen. Spydeberg Atletene forspørres. NTF kontaktes om hurtigst mulig å få en tilbakemelding på dato for mesterskapet, da arrangør er avhengig av å bestille hall i god tid.</p> <p>Et tildelingsvedtak gjøres av AU eller ved neste styremøte.</p>	
Sak 27/18	<p>Henvendelse fra Stian Grimseth om mulighet for en trenerutdanning på NTNU, og evt rolle i NVF. Saken diskutert.</p> <p>Vedtak. Iht til Strategisk plan har NVF et sportslig apparat på plass på forbunds nivå, samt at utdanningsløpet er implementert Trenerløypa. Styret kan ikke se at NVF kan oppfylle forpliktelser for opptak slik det er skissert på NTNU sine nettsider. Vi kan imidlertid støtte Stian Grimseths søknad på generelt grunnlag, uten at NVF er et ledd i en karriereplan og uten å bidra økonomisk.</p>	
Sak 28/12	<p>Forslag til saker som skal forberedes til Ting 2019.</p> <p>Vedtak: Klubber/regioner skal varsle NVF i god tid hvis det er invitert løftere til konkurranser eller trening i Norge. Dette for at NVF skal kunne overholde varslingskravet ovenfor ADNO.</p> <p>Et samtykkeskjema utformes og signeres. De utenlandske utøverne kan da også, foruten IWF og WADA, testes av ADNO.</p>	Styret Gen sek

Referatsaker:

Spydeberg Atletene: Approberte stevne fredag 27. april kl 18,00  
Tønsberg Kameratene: Flyttet stevne 20. april til onsdag 13. april kl 18,00  
Tysvær VK: Avlyst approbert stevne onsdag 04 april kl 18,00  
Tysvær VK: Approbert stevne onsdag 04 april kl 18,00  
Tysvær VK: Approbert stevne mandag 02 april kl 11,00



Nidelv IL: Flyttet klubbmesterskapet fra lørdag 21 april til lørdag 5 mai.  
Trondheim AK: Approbert stevne onsdag 4 april kl 18,00  
Trondheim AK: Approbert stevne onsdag 14 mars kl 18,00  
Breimsbygda IL: 24.03 flyttes til Sandane 23.03 kl 10-12.stevne tirsdag 13.03.  
Breimsbygda IL: Flytter serie stevene 20.03 til onsdag 21.03  
Breimsbygda IL: Flyttet etter avlyst stevne tirsdag 13.03 til 28.03. kl 18.00.  
Breimsbygda IL: Etter avlyst stevne tirsdag 13.03.  
Tønsberg Kameratene: Flyttet stevne 16.02 til onsdag 28.02 kl 18,00  
Nidelv IL: Approbere et stevne onsdag, 21 mars kl 17.00  
Gjøvik AK: Approbert stevne 29 februar  
Tambarskjelvar flyttet stevnet til 27 februar TIS

### **Saker behandlet på e – mail siden siste styremøte.**

Styret enstemmig godkjent forespørsel opptak av klubb Sotra Kraftsportklubb  
(noen uker sener ga Hordaland idr.krets beskjed om at klubben hadde trukket søknaden sin om opptak)

### **AU vedtatte saker siden siste styremøte:**

Godkjenning av endring i lov for Østlandet Vektløfterregion.  
Østlandet regionsting av 03. mars 2018, vedtok enstemmig å endre Lov for Østlandet Vektløfterregion.

### **Styremøter plan 2018:**

Neste møte 4 2018

Torsdag 7 juni dag

### **Møte 3 2018**

#### **Søndag 15 april Gardermoen, Park Inn**

Styret.

President Hilde Næss

Visepresident Tryggve Duun

Styremedlem Fredrik Kvist Gyllensten (møtt 13,30)

Styremedlem Katarina S. Hoff (forfall)

Styremedlem Børge Aadland

Varamedlem Tor Steinar Herikstad

Varamedlem Asta Fjærli Rønning

Ansatte:

Sportssjef Jarleif Amdal

Utdanningskonsulent Tiril Tøien

Generalsekretær Arne Grostad

### **Møte 2 2018**

#### **Torsdag 6 februar Gardermoen, Radisson Blu**

Styret.

President Hilde Næss

Visepresident Tryggve Duun

Styremedlem Fredrik Kvist Gyllensten (forfall)

Styremedlem Katarina S. Hoff



Styremedlem Børge Aadland  
Varamedlem Tor Steinar Herikstad  
Varamedlem Ingvild Pettersen-Ervik

Ansatte:

Sportssjef Jarleif Amdal  
Utdanningskonsulent Tiril Tøien  
Generalsekretær Arne Grostad

**Møte 1 2018**

**Torsdag 4. januar Værnes, Radisson Blu**

Styret.

President Hilde Næss  
Visepresident Tryggve Duun  
Styremedlem Fredrik Kvist Gyllensten  
Styremedlem Katarina S. Hoff  
Styremedlem Børge Aadland  
Varamedlem Tor Steinar Herikstad (forfall)  
Varamedlem Ingvild Pettersen-Ervik (forfall)

Ansatte:

Sportssjef Jarleif Amdal  
Utdanningskonsulent Tiril Tøien  
Generalsekretær Arne Grostad